
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora S³awomira Kowalskiego

na 72. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 marca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z licznymi zapytaniami œrodowisk lekarskich dotycz¹cymi zwolnienia z podatku VAT

us³ug medycznych zwracam siê z zapytaniem o zasadnoœæ pominiêcia w odnoœnych zapisach spó³ek le-
karskich niemaj¹cych statusu NZOZ.

Zgodnie z obowi¹zuj¹cymi przepisami, z obowi¹zku p³acenia 23% podatku VAT zwolnieni s¹ lekarze
oraz NZOZ. Ustawa nie wymienia jednak spó³ek lekarskich bêd¹cych w przypadku VAT podatnikami
i œwiadcz¹cych zwolnione z VAT us³ugi medyczne.

Z wyrazami szacunku
S³awomir Kowalski




